# 洁心林炳炎中学 2025-2026 中一自行分配学位(第二阶段) 申请办法

- 1. 后补学额数目: 少量
- 2. 申请办法:

### a. 派发表格

- (i) 申请者请于 2025 年 7 月 8 日起上午 9 时至中午 12 时及下午 1 时 30 分至下午 4 时亲临校务处索取申请表(需出示学生证明文件); 或
- (ii) 本校网页下载。

#### b.交回表格及面试

- (i) 日期: 2025 年 7 月 8 日起 (上午 9 时至中午 12 时, 下午 1 时 30 分至下午 4 时)
- (ii) 请申请者亲临本校交回表格。除缴交已填妥之申请表外,请附以下文件副本:
  - ●最近之两年成绩表
  - ●活动证书及奖项(如有)
  - ●领洗纸 (如适用)

所有附上的数据将不会退还, 学校会于用后销毁。

# (iii)<u>面试安排</u>

本校收集申请表格后,会按申请者提交资料作初步遴选。初步遴选达标之申请者,将即场接受面试。由于申请者众多,请预留时间。

# c. 面试结果

学校会尽快以电话通知被取录者到校注册。

# 3. 注意事项

◆ 本校将会个别致电通知被取录者。获取录的申请者必须于指定时间或以前带同升中派位证正本及个人资料到本校校务处注册,否则作放弃学位论。

- ◆ 由于教育局严格规管收生人数,本校须按教育局指引及程序收录学生。
- ♦ 收集个人资料声明
- 1. 个人资料收集目的: 学校所有申请表格(不论电子或实体表格)内所 收集的个人资料只会用于处理有关申请。
- 2. 个人资料的提供:申请人有责任向校方提供准确及最新的数据,表格内的数据如有变更,申请人须尽早联络校方。
- 3. 个人资料转移:除非有关人士已明确同意改变资料的用途,或该等用途得到法律准许,否则本校不会把已收集的个人资料转移予第三方。
- 4. 个人资料的查阅及修正:申请人如需查阅或修正已提交的个人资料,可与本校校务处联络。
- 5. 个人资料的保存期限:如申请者不获取录,本校就有关申请收集的个人资料,将在入学程序完成后销毁。

# Kit Sam Lam Bing Yim Secondary School 2025-2026 S1 School Discretionary Places (2<sup>nd</sup> Stage)

- 1. No. of places: to be confirmed
- 2. Application procedures:

#### a. Distribution of application forms

- (i) Applicants can collect an application form in person (present a student's identification document) starting from 8<sup>th</sup> July (9:00am to 4:00pm); or
- (ii) it can be downloaded from the school website.

#### b. Submission of application forms and interview arrangements

- (i) Date: **Starting from 8<sup>th</sup> July** (9:00am ~ 12:00nn, 1:30pm ~ 4pm)
- (ii) Applicants should submit the application form and copies of the following documents in person:
  - report cards in P5 and P6
  - certificates and awards (if any)
  - certificates of baptism (if applicable)

All the documents will not be returned and will be destroyed upon the completion of the  $2^{nd}$  stage of discretionary places application.

#### (iii) Interview arrangements:

After submission of application forms, applicants fulfilling the preliminary requirements will be invited to attend an interview immediately. Due to large number of applications, please note that it may take a while before an interview can be arranged.

#### c. Notification of results

Successful applicants will be notified by phone and they should come to the school for registration.

#### 3. **Points to note:**

- ♦ Successful applicants will be notified by phone. They should finish the registration with the true copy of the admission slip and personal documents in our general office within a specified time period or the school places will be allocated to another applicant.
- ♦ The Education Bureau has strict regulations on the number of S1 places. All S1 places are allocated under these regulations.

#### **Personal Information Collection Statement**

- a) Purpose of collection of personal data: Personal data collected in all application forms (whether electronic or physical forms) of the school will only be used to process the relevant applications.
- b) Provision of personal information: Applicants are responsible for providing accurate and up-to-date information to the school. If the information in the form changes, the applicant must contact the school as soon as possible.
- c) Transfer of personal data: The school will not transfer the personal data collected to third parties unless the person concerned has explicitly agreed to change the purpose of the data, or the purpose is permitted by law.
- d) Access and correction of personal information: Applicants who need to access or correct submitted personal information can contact the school affairs office.
- e) Retention period of personal data: If the applicant is not admitted, the personal data collected by the school in connection with the application will be destroyed after the admission process is completed.